
Zápisnica z 51. zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Kvačanoch, konaného dňa 

26.6.2018 v zasadačke OcÚ Kvačany od 18,00 – 20,35 hod. 

 
Prítomní poslanci: Ján Chlebík, Martin Drbjak, Roman Lasák, Milan Galica, Martin 

Chovan, Vladimír Ďuroň ml.  

Hlavný kontrolór obce:  

Neprítomní poslanci: Mgr. Andrea Floreková  

Hostia: Ing. Juraj Brziak, Ivana Klepáčová 

Zapisovateľka:  Katarína Kunová  

 

P r o g r a m : 
1. Otvorenie zasadnutia. 

2. Prerokovanie a schválenie rozpočtových opatrení.  

3. Prerokovanie a schválenie záverečného účtu obce Kvačany za rok 2017. 

4. Schválenie komisie na kontrolu výdavkov na poskytnuté dotácie z rozpočtu obce 

Kvačany v roku 2017. 

5. Rôzne. 

6. Záver. 

 

1. Rokovanie OZ otvoril starosta obce Jozef Grúň o 18,00 hod. Privítal všetkých prítomných. 

Konštatoval, že prítomní sú 6 poslanci zo 7, teda je OZ uznášaniaschopné. Za zapisovateľku 

bola určená Katarína Kunová. Za overovateľov zápisnice určil Martina Drbjaka a Martina 

Chovana. 

Hlasovalo:   za -   6 / Ján Chlebík, Martin Drbjak, Roman Lasák, Milan  

     Galica, Martin Chovan, Vladimír Ďuroň ml./ 

proti –   0  

zdržal sa –  0 

 

Poslanec Ján Chlebík navrhol doplnenie programu o bod č. 5:  Opätovné prehodnotenie 

investície do hasičskej zbrojnice na Dlhej Lúke. 

 

P r o g r a m : 
1. Otvorenie zasadnutia. 

2. Prerokovanie a schválenie rozpočtových opatrení.  

3. Prerokovanie a schválenie záverečného účtu obce Kvačany za rok 2017. 

4. Schválenie komisie na kontrolu výdavkov na poskytnuté dotácie z rozpočtu obce 

Kvačany v roku 2017. 

5. Opätovné prehodnotenie investície do hasičskej zbrojnice na Dlhej Lúke. 

6. Rôzne. 

7. Záver. 

Hlasovalo:   za -   6 / Ján Chlebík, Martin Drbjak, Roman Lasák, Milan  

     Galica, Martin Chovan, Vladimír Ďuroň ml./ 

proti –   0  

zdržal sa –  0 

 

2. Boli prerokované RO ZŠ č. 7/2018, 8/2018, 9/2018, 10/2018 a OcÚ 3/2018. Ing. Juraj 

Brziak oboznámil poslancov s RO a starosta prečítal návrh uznesenia a dal hlasovať: 

a) Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie návrh rozpočtového opatrenia ZŠ č. 7/2018 a 

schvaľuje rozpočtové opatrenie ZŠ č. 7/2018 v pôvodnom znení návrhu, 

Hlasovalo:   za -   6 / Ján Chlebík, Martin Drbjak, Roman Lasák, Milan  



     Galica, Martin Chovan, Vladimír Ďuroň ml./ 

proti –   0  

zdržal sa –  0 

 

b) obecné zastupiteľstvo berie na vedomie návrh rozpočtového opatrenia ZŠ č. 8/2018 a 

schvaľuje rozpočtové opatrenie ZŠ č. 8/2018 v pôvodnom znení návrhu. 

Hlasovalo:   za -   6 / Ján Chlebík, Martin Drbjak, Roman Lasák, Milan  

     Galica, Martin Chovan, Vladimír Ďuroň ml./ 

proti –   0  

zdržal sa –  0 

 

c) obecné zastupiteľstvo berie na vedomie návrh rozpočtového opatrenia ZŠ č. 9/2018 a 

schvaľuje rozpočtové opatrenie ZŠ č. 9/2018 v pôvodnom znení návrhu. 

Hlasovalo:   za -   6 / Ján Chlebík, Martin Drbjak, Roman Lasák, Milan  

     Galica, Martin Chovan, Vladimír Ďuroň ml./ 

proti –   0  

zdržal sa –  0 

 

d) obecné zastupiteľstvo berie na vedomie návrh rozpočtového opatrenia ZŠ č. 10/2018 a 

schvaľuje rozpočtové opatrenie ZŠ č. 10/2018 v pôvodnom znení návrhu. 

Hlasovalo:   za -   6 / Ján Chlebík, Martin Drbjak, Roman Lasák, Milan  

     Galica, Martin Chovan, Vladimír Ďuroň ml./ 

proti –   0  

zdržal sa –  0 

 

e) obecné zastupiteľstvo berie na vedomie návrh rozpočtového opatrenia OcÚ č. 3/2018 a 

schvaľuje rozpočtové opatrenie OcÚ č. 3/2018 v pôvodnom znení návrhu. 

Hlasovalo:   za -   6 / Ján Chlebík, Martin Drbjak, Roman Lasák, Milan  

     Galica, Martin Chovan, Vladimír Ďuroň ml./ 

proti –   0  

zdržal sa –  0 

 

3. Ing. Juraj Brziak predložil poslancom Záverečný účet obce Kvačany za rok 2017. Vysvetlil 

im čo je tam všetko obsiahnuté a že obec hospodárila s prebytkom v sume 38.200,60 €, ktoré 

odporúča presunúť na tvorbu rezervného fondu. Oboznámil poslancov aj s tým, že ak budú 

chcieť použiť rezervný fond, tak sa to dá len do konca augusta a musí sa určiť presný účel 

čerpania. Starosta prečítal návrh uznesenia a dal hlasovať: 

a) Obecné zastupiteľstvo schvaľuje Záverečný účet obce za rok 2017 a celoročné 

hospodárenie bez výhrad, 

b) obecné zastupiteľstvo schvaľuje použitie prebytku rozpočtového hospodárenia na tvorbu 

rezervného fondu vo výške  38.200,60 EUR.  

Hlasovalo:   za -   6 / Ján Chlebík, Martin Drbjak, Roman Lasák, Milan  

     Galica, Martin Chovan, Vladimír Ďuroň ml./ 

proti –   0  

zdržal sa –  0 

 

4. Starosta informoval poslancov, že hlavný kontrolór obce Kvačany si nesplnil svoje 

povinnosti, ktoré mu vyplývali z plánu činnosti hlavného kontrolóra na 1. polrok roka 2018 

a z tohto dôvodu je potrebné určiť komisiu na kontrolu výdavkov na poskytnuté dotácie 

z rozpočtu obce Kvačany v roku 2017. Starosta obce prečítal návrh uznesenia: 



a) Obecné zastupiteľstvo schvaľuje komisiu na kontrolu výdavkov na poskytnuté dotácie 

z rozpočtu obce Kvačany v roku 2017 v zložení: Vladimír Ďuroň ml., Ján Chlebík, Roman 

Lasák.  

Hlasovalo:   za -   6 / Ján Chlebík, Martin Drbjak, Roman Lasák, Milan  

     Galica, Martin Chovan, Vladimír Ďuroň ml./ 

proti –   0  

zdržal sa –  0 

   

5. Juraj Brziak informoval poslancov, že investície do hasičskej zbrojnice sú schválené 

z rezervného fondu a nie je problém ak sa nevyčerpajú. Ak by sa rekonštrukcia zastavila, je 

možné previesť financie na iný účel, ale len zrušením uznesenia, kde boli fin. prostriedky 

poskytnuté, nakoľko peniaze z rezervného fondu sú priamo viazané. Toto je však možné len 

do konca augusta 2018. Starosta obce informoval poslancov, ktoré budovy patria do obecného 

majetku, aké sumy boli vysúťažené verejným obstarávaním zaokrúhlené na celé sumy, koľko 

uchádzačov bolo zapojených do verejného obstarávania a kedy boli podávané žiadosti na 

rekonštrukciu príp. výstavbu. Jedná sa o: 

- rekonštrukcia domu smútku je v sume 137.000 €, podaná žiadosť v r. 2016, ponuku 

podalo 6 uchádzačov, 

- rekonštrukcia budovy občianskej vybavenosti na požiarnu rekonštrukciu 220.000 €, 

žiadosť podaná v r. 2017, do VO sa zapojilo 10 uchádzačov, priznaná dotácia 30.000 €, 

- rekonštrukcia MŠ 331.000 €, žiadosť podaná v r. 2018, zapojených 14 uchádzačov, 

- rekonštrukcia KD 141.000 €, žiadosť č. 1 podaná v r. 2016,  2 žiadosť v r. 2017, 

zapojených 7 uchádzačov, 

- kanál 197.000 €, žiadosti boli podané v r. 2016, 2017, 2018, 

- výstavba kanalizácie je vyčíslená na sumu 2.800.000 € bez ČOV, podaná žiadosť v r. 

2012, skúšala sa podávať žiadosť ako za obec samotnú, ale aj v spojení s okolitými obcami. 

Neprešla ani jedna žiadosť nakoľko sú vysoké náklady a dlhodobá návratnosť. 

- verejné priestranstvá - pri kostole 32.000 €, 

- park pri Hajurkovcoch  37.000 €, 

- park pri ZŠ Gál – Uram aj s chodníkom  69.000 €, 

- okolie OcÚ aj s kanalizáciou 324.000 € /aby sa to potom       

  nerozkopávalo/,  

- Nová ulica – položenie asfaltu 46.000 €, nakoľko je nevysporiadaná cesta, nedajú sa 

žiadať dotácie 

- parkovisko pri ZŠ 12.000 € + 3.000 €, ktoré vzniklo zväčšením plochy pre autobus, 

- rekonštrukcia miestneho rozhlasu 20.000 €, 

- telocvičňa – 388.000 €, stavebné povolenie bolo vydané v r. 2008, prvá investícia v r. 

2009,  v r. 2014 oteplenie, podané žiadosti na celkové dokončenie /palubovky, nadstavba/ v r. 

2016, 2017 a 2018.  

Verejné obstarávanie nie je možné nijako ovplyvniť, nakoľko je to cez internet a nie je možné 

dať to urobiť malým živnostníkom, ktorí nie sú do verejného obstarávania prihlásení. Nedá sa 

spochybniť cena. 

Čo sa týka rekonštrukcie požiarnej zbrojnice, starosta obce informoval poslancov 

o vypracovaných plánoch. Projekt dalo vypracovať ešte minulé zastupiteľstvo v r. 2012.  

V sume 220.000 € je zahrnuté - zosilnenie základov, z dôvodu nadstavby podlažia, ktoré 

odporučil statik, zhodenie strechy, povaly /je drevená/, vymúrajú sa piliere, kde sa položí 

keramický strop, nadmúra sa poschodie, strecha, oteplenie strechy, schody, okná, dvere, 

elektroinštalácia, vzduchotechnika teda hrubá stavba.  



Dotácia z ministerstva v sume 30.000 € by nestačila na uzavretie hrubej stavby, preto sa 

odsúhlasilo 50.000 € z rezervného fondu. V tejto sume bude urobená hrubá stavba, ktorá bude 

uzavretá bez rozvodov. Starosta sa dopredu informoval, či sa ide do tej výzvy alebo nie. 

Prekládka elektrického stĺpa bude poriešená cez elektrárne nakoľko je stĺp puknutý. Peniaze 

sú už na účte, ale nie je problém ich vrátiť.  

Ján Chlebík sa informoval, kedy bolo urobené prvé rozhodnutie, koľko by to malo stáť, 

nakoľko som bol predseda komisie pre rozvoj obce, tajomník DHZ a poslanec a o investovaní 

50.000 € som počul len nedávno, nebolo to uvedené ani v zápisnici, kde sa odsúhlasilo 5%, 

ani pri rozpočtovom opatrení z rezervného fondu – odkiaľ to občan alebo aj poslanec má 

vedieť. Takže by bolo dobré písať to do zápisnice.  

Starosta: Zastupiteľstvo je verejné, každý má právo prísť na zastupiteľstvo a poslanec o tom 

vie, keď na zastupiteľstve je. 

Ďuroň: Dávala sa výzva. 50.000 € sa dávalo, aby sa urobila aspoň hrubá stavba. Projekt si 

videl?  

Chlebík: Nie. Nikto koho som sa pýtal, nevedel o tej sume, ani len poslanci.  

Drbjak: Keď sa to schvaľovalo zastupiteľstvo tu sedelo, rozprávali sme o tom, že je to dosť 

peňazí, či nebude lepšie budovu zvaliť. Výzva je ale na rekonštrukciu, nie na výstavbu novej 

požiarnej zbrojnice. Boli by to zbytočne vyhodené peniaze na projekty. 

Chlebík: Investuje sa 30.000 € a 50.000 € a potom čo? Viete po skončení volebného obdobia 

zabezpečiť pokračovanie v rekonštrukcii požiarnej zbrojnice, ako to chcete budúcim 

poslancom prikázať. 

Lasák: Bude sa postupovať tak ako pri telocvični, budú sa žiadať peniaze na etapy, alebo 

nemáme robiť nič? 

Ďuroň: Teraz rozhodujeme my a potom budú oni pokračovať. Potom nikto neurobí nič. 

Drbjak: Ľudia budú tlačiť na poslancov, aby sa veci dorobili.  

Chlebík: Je to havarijný stav a je akútna potreba? 

Starosta: Nie je to nutné. Vyšla výzva na 30.000 €, ale ak ich chceme použiť, je potreba to 

uzavrieť, aby to nechátralo ako telocvičňa.  

Drbjak: Vrátime a čo ďalej, už viac nemusíme dostať, ak budeme žiadať aj na niečo iné. 

Lasák: Viem, čo je okolo toho za robotu zohnať aspoň tých 30.000 €, aby obec dostala aspoň 

takú kvapku.  

Starosta: Ľudia ti dali dôveru, aby si ich zastupoval a mal nejakú zodpovednosť. Požiadame 

o kanalizáciu, na ktorú je rozpočet 2.800.000 € ale max. dotácia na projekt je 200.000 €, kde 

vezmeme ostatné peniaze?  

Chlebík: My zastupujeme tých ľudí a pýtali ste sa ich, či s tým súhlasia za takýchto 

podmienok? Nespochybňujem rozhodnutie na rekonštrukciu požiarnej zbrojnice, ale za takéto 

peniaze? Veď ani hasiči nevedeli o čo ide, dnes som sa ich pýtal. Ženy o tom vôbec nevedia 

a aby to nevrhlo zlé svetlo na hasičov. Ľudia sa môžu pýtať, prečo oni majú takú investíciu 

a napr. materská škola nie. Ja ako hasič by som uvítal možnosť sa k tejto investícii vyjadriť, či 

to chceme alebo nie. 

Drbjak: Keby vyšla výzva na rekonštrukciu kultúrneho domu, pýtal by si sa aj tak ľudí? 

Hasiči o tom vedia, vravelo sa im to aj na výročnej schôdzi. Keď sa schvaľovali peniaze 

z rezervného fondu na kúrenie pre materskú školu pýtali sme sa ľudí? 

Chlebík: Porovnávate kúrenie pre deti v MŠ aby nepomrzli s investíciou do budovy, ktorú až 

tak akútne nepotrebujeme?  

Galica: Bol si niekedy zazimovať mašiny? Ávia, má tiež svoju cenu, zamŕza nám nafta, 

praská materiál kvôli zime, lebo v budove je -16 až -18 °C. Tu ti odovzdávam kľúče od 

požiarnej zbrojnice a môžeš si to vyskúšať.   

Klepáčová: Či boli oslovení aj naši domáci živnostníci, aby mohli aj ani toto robiť? 



Starosta: Treba si naštudovať zákon o verejnom obstarávaní. Funguje to tak, že sa vyvesí 

požiadavka cez portál na internet, nikto sa neoslovuje, všetko funguje cez internet. 

Drbjak: Veci, rovnošaty, ani to nie je lacná záležitosť, pôsobí na to vlhko, zima, myši, mole, 

ten jeden odev stojí 1.000 €. Každý si ho skladuje doma, hádam to nenecháme v búde, alebo 

to donesieme tebe domov. 

Chlebík: Keď sa riešil prenájom garáže pre Považského, prečo sa to vtedy neriešilo? Tam by 

sa zmestilo všetko, prečo sa neozvali hasiči. Bolo by to lacnejšie, nemuseli sme investovať 

190.000 € . Marek tam investoval nejaké peniaze, ktoré sme mohli a nemuseli uznať. Nikto 

mi 21.11.2017 nepovedal, keď sa schvaľovala zmluva o prenájme, že žiadame 30.000 € 

a dávame 50.000 € a potom ďalších 140.000 €. 

Galica: Lebo projekt bol už vypracovaný. 

Lasák: Vieš ako to vyzeralo, máš to pofotené alebo si tam bol, parkoval som tam autobus, 

viem ako to bolo, tak nevrav, či tam niečo urobil alebo neurobil.  

Starosta: Nemá to zmysel, treba si veci nechať uležať v hlave a urobiť zastupiteľstvo a potom 

rozhodneme. 

Lasák: Ale treba riadne informovať ľudí, tak ako to je. Že ide o výzvu, kde sa do verejného 

obstarávania prihlásilo 10 subjektov, vyhrala takáto suma a tak ďalej. Teraz to vyzerá, že 

nevieš o ničom a my sme všetko schválili. 

Chovan: Kľudne treba stretnutie s občanmi, ale dohodnúť akým spôsobom. Treba dať anketu 

áno – nie, na zastupiteľstvo príde iba niekto, príde iba vzorka ľudí a tu ich žije 500. 

Chlebík: Treba urobiť referendum, či chcú investovať 140.000 €. 

Galica: Jasné že nebudú chcieť, keď sa im to podá len takto. Treba ich o tom riadne 

informovať. 

Starosta: Ak nie peniaze treba vrátiť do decembra. Začatie prác bolo naplánované na júl 2018 

aby sa to ukončilo do decembra, ale nakoľko si celý august beriem dovolenku posunul som 

začiatok na september, a oni sú schopní ukončiť práce do konca rozpočtového roka.   

Galica: Treba vyhlásiť miestnym rozhlasom, že bude zastupiteľstvo, kde sa bude riešiť len 

jeden bod programu.  

Lasák: Obec nie je schopná ísť do niečoho bez pomoci, keď tak sa potom podá ďalšia výzva 

na dokončenie a bude lepšie ako na výstavbu. 

Chovan: V tom stave ako si pamätáme bývalú garáž, by bolo treba tiež okolo 50.000 €, 

obchod bude stáť tak isto a zhodnotené sú obidve budovy. 

Ďuroň: Živnostníci môžu robiť po ukončení hrubej stavby ďalšie práce, nakoľko tu nie je taká 

firma, ktorá by to urobila a za chvíľku nám tá budova padne na hlavu. Schôdze sú vždy 

verejné, ľudia mohli prísť, prišla len Ivka. Dajme ľuďom šancu na vyjadrenie. 

Starosta: Zatiaľ platí, to čo je, nakoľko sa uznesenie nezrušilo.   

Galica: Zastupiteľstvo je verejné, mali možnosť prísť. Na facebooku vedeli, že je dnes 

zastupiteľstvo, že sa bude riešiť požiarna zbrojnica, mohli sa prísť vyjadriť. Lebo na facebook  

nedáš všetko, len tých 50.000 €.  

Starosta: Nemôžeme dlho čakať, lebo je nutné preloženie stĺpa, hodín, elektrinu treba 

potiahnúť zemou.  

Chlebík: Po Kvačianskom kotlíku nech ľudia prídu, vypočujú si a rozhodnú či to chcú alebo 

nechcú. A potom sa môžu rozbehnúť práce. 

Starosta: Zastupuješ ľudí, ktorí ti dali dôveru, môžeš sa ľudí spýtať, či chcú alebo nie, ale ty si 

ten kto dvíha za to ruku, ani tú zodpovednosť za teba nezoberú, ak to dopadne dobre budeš 

pochválený, ak nie tak bude na vine ten jeden. Jeden má prioritu materskú školu, druhý dom 

smútku, tretí cestu, štvrtý telocvičňu, ďalší kanalizáciu. Treba si povedať, keď príde veľa 

ľudí, jeden bude chcieť to a druhý to a nevyrieši sa nič a čas uteká. Ak ma ľudia zvolili tak ich 

zastupujem, ak robím zle, znova ma nezvolia, ale nebudem sa skrývať, bude to takto alebo 

nie. Riešili sa inakšie veci a vyriešili sa. Ak sa urobí anketa, aj tak to nebude objektívne a keď 



sa niečo napíše na facebook, tak aby to bolo pravdivé informovanie. Treba ľuďom presne 

vysvetliť, ako to bolo od začiatku, prečo sa odsúhlasilo tých 50.000 € a ako sa bude 

pokračovať. Ja keby som niečo takéto písal, tak by som si riadne naštudoval projekty, aby 

som informoval optimálne, aby si ľudia urobili obraz. 

Chlebík: Vy chcete za to zobrať zodpovednosť, lebo ja za to nezahlasujem. Prečo si ako 

starosta nezareagoval na to, čo sa píše na facebooku a nevysvetlil to? 

Starosta: Ja nebudem reagovať na facebooku, každé zastupiteľstvo je verejné, každý môže 

prísť. 

Lasák: Uznesenie platí, dajme si stretnutie po Kvačianskom kotlíku, kde bude iba jeden bod, 

aby si každý mohol ešte premyslieť. Ak nie ja môžem hlasovať aj dnes. 

Galica: Čo sa stane keď mi zahlasujeme za a ľudia budú proti, lebo vieme ako to je. 

Chlebík: Toto nie je o tom ako treba v tej investícii postupovať, ale o tom čo ľudia chcú a čo 

potrebuje dedina. 

Galica: Všetko čo sa pre dedinu urobí to všetko je potrebné. 

Starosta prečítal návrh uznesenia a dal hlasovať:  

a) Obecné zastupiteľstvo, na podnet poslanca J. Chlebíka, opätovne prerokovalo investíciu na 

rekonštrukciu požiarnej zbrojnice s tým, že 16.7.2018 bude zasadnutie obecného 

zastupiteľstva, na ktoré budú prizvaní obyvatelia obce, aby vyjadrili svoj názor. 

Hlasovalo:   za -   6 / Ján Chlebík, Martin Drbjak, Roman Lasák, Milan  

     Galica, Martin Chovan, Vladimír Ďuroň ml./ 

proti –   0  

zdržal sa –  0 

 

6. Starosta obce informoval o cenovej ponuke na rekonštrukciu miestneho rozhlasu, nakoľko 

miestny rozhlas na Dlhej Lúke je v havarijnom stave a je zbytočné investovať do opravy. 

Rekonštrukcia je rozdelená do 4. častí a je len na uvážení, či sa urobí naraz alebo po etapách. 

Po krátkej diskusii sa poslanci rozhodli, že rekonštrukcia miestneho rozhlasu bude v celej 

dedine. Starosta obce prečítal návrh uznesenia a dal hlasovať: 

a) Obecné zastupiteľstvo schvaľuje rekonštrukciu miestneho rozhlasu v celej dedine v sume 

do 20.000 €, 

b) obecné zastupiteľstvo poveruje starostu obce vykonaním prieskumu trhu. 

Hlasovalo:   za -   6 / Ján Chlebík, Martin Drbjak, Roman Lasák, Milan  

     Galica, Martin Chovan, Vladimír Ďuroň ml./ 

proti –   0  

zdržal sa –  0 

 

Starosta obce informoval poslancov, že na Kvačiansky kotlík príde z Tvarožnej 40 ľudí. Pre 

niektorých je ubytovanie zabezpečené v Materskej škole a ostatní, ktorí si ubytovanie 

zabezpečili v súkromí si ho uhradia sami. Prídu už vo štvrtok a budú odchádzať v nedeľu, 

preto im treba zabezpečiť nejaký program na piatok. Poprosil poslancov, aby do najbližšieho 

stretnutia porozmýšľali o nejakom vhodnom programe. 

 

7. Na záver starosta obce skonštatoval, že boli prerokované všetky body stanoveného 

programu, všetkým prítomným poďakoval a rokovanie ukončil o 20,35 hod. 

 

 

Zapísal/(a):       Starosta obce: 

Katarína Kunová    ........................................ Jozef Grúň         ........................................ 

 



Overovatelia:       

Martin Drbjak       ........................................    

Martin Chovan  ........................................ 


